(English version follows the Chinese version)

各位逸夫同學:

書院誠邀你加入學生大使行列,並於2024年9月13日(星期五)的開學禮中服務。每位學生大使將於活動後獲發證書。

報名的學生大使請於當天上午11時到<u>逸夫書院大講堂</u>報到,屆時會安排工作崗位,並計算出席一次。參加同學**不需要**在<網上登記及出席系統>預留座位。

有興趣成為學生大使的同學,請登入

https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13694806 報名。<u>截止報名的日期為</u>2024年9月10日(星期二)。

書院歡迎所有同學(包括本地生和非本地生)加入學生大使行列,發揮服務精神。

如有香詢,歡迎於辦公時間致電3943 7363。

逸夫書院 2024年9月6日

Dear Students of Shaw College,

Shaw College would like to recruit student helpers to assist in the Inauguration Assembly on 13 September 2024 (Friday). A certificate will be issued to all student helpers.

As a student helper, you have to report duty before 11:00 am on the day at <u>Lecture Theatre</u>, <u>Shaw College</u>. You will be assigned a duty on the date. The College will reserve seats for helpers and attendance will be counted afterwards. <u>Helpers are NOT required to reserve</u> seats via the Registration and Attendance System.

For online registration, please visit:

https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13694806. The application deadline is 10 September 2024 (Tuesday).

We welcome all students including local and non-local students to help.

For enquiries, please feel free to call 3943 7363.

Shaw College 6 September 2024